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Porada 27. 8. 2017 
zápis 

 
 

- Porada proběhla během výjezdního zasedání na Pradědu. 
 

- Každý zaměstnanec dostal organizaci školního roku. 
 

- Projekty 
o Erasmus+ KA1 nám vyšel, ale jenom na pozici náhradníka. Jak to vypadá, na kurzy do 

zahraničí jezdit nebudeme. Ale mně to moc nevadí, alespoň si od zahraničí odpočineme a 
budeme se více soustředit na domácí aktivity. 

 Je tu ještě malá šance, že se projekt nakonec zrealizuje. 

 Buďto někdo ze schválených příjemců odstoupí. 

 Nebo z Bruselu přiteče nakonec více peněz. 
o Eurohudebka 

 To je ten projekt, o který se stará Karel Cvrk. 
 Během prázdnin přišla zpráva, že dotace byla schválená. 
 Kancelář PORTEDO tedy teď bude rozdělovat úkoly a nabízet nám aktivity, školení a 

měli bychom si přijít i k vybavení. 
 Aktivity ale budou nabíhat postupně – nebude to zcela v našich rukou. 

 
- Zaměstnanci byli seznámeni s návody na obsluhu všech zařízení, které při práci používají. 

 
- Volání a data ze zahraničí 

o Ti, kteří patří pod rámcovou smlouvu, mají podmínky stále stejné. 
o Ostatní volají i datují v zahraničí za stejné peníze, jako v ČR. 

 
- O inspekci zatím nevím nic, ale letos fakt už musí přijít. Až se něco dozvím, hned vám to dám vědět. 

o Budou kontrolovat 
 Třídní knihy, rozvrhy hodin, výkazy žáků, plány … - zkrátka třídní dokumentaci 
 Soulad reality a ŠVP – neodbývejte zápisy do třídních knih! 

 
- Chválíme Boženu Grebenarovou 

o Postarala se během prázdnin o rozbité okno u keramické pece a o opravu střechy na 
přístavku na Čapkově. 

 
- Několik termínů 

o 19.9. v 17.30 v sále imatrikulace studentů Akademie umění. 
o 25.9. koncert ZUŠKABANDU a Vox montany pro lázeňské hosty v Karlově Studánce 
o 27. – 29. 10. koncert ZUŠKABANDU a Vox montany v německém Zeilu 

 
- Lenka Janoušková má důležité požadavky na doplnění třídní dokumentace. 

o Nejpozději v úterý 29. 8. se stavte za Lenkou a dořešte třídní celou třídní agendu. 
o Pozdější úpravy už nebudou možné a ti, kteří, si nedají do pořádku veškerou agendu, se 

budou zodpovídat České školní inspekci, která letos určitě přijde. 
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- Úvazky, rozvrhy 
o Do konce druhého týdne, tedy do 15. 9. každý nahlásí v kanceláři, které děti skutečně do ZUŠ 

přišly a které ne – a to i děti ve Spolku! 
o Opět zdůrazňuji – pokud někdo tento termín nedodrží, nejsem schopný vůbec nic 

rozhodnout. 
o Do tohoto data nejsme schopní přijmout nikoho nového! 
o Po tomto datu jsem schopný rozhodnout, koho z opozdilých zájemců vezmeme a kdo musí 

čekat. 
o Hlavně mějte na paměti, že neřešíme jenom vaše úvazky, ale CELOU ŠKOLU! 
o Rozdělení nově přijatých dětí je na našich stránkách. 

 
- ŠKOLNÉ 

o Výše zůstává stejná 
o Nezapomeňte, prosím – platby budou jenom pololetní či roční, nikoli měsíční. 

 Je to obrana hlavně proti těm, kteří v září nastoupí, nezaplatí a v říjnu si to rozmyslí – 
z těch pak peníze už nikdy nedostaneme. 

 
- Spolek 

o Počítám s tím, že budeme vyučovat stejný počet hodin jako vloni. 
o Začít bychom měli od půlky září. 
o 15. 9. budeme vědět, kolik dětí opravdu přišlo, tím pádem kolik nováčků můžeme vzít a kolik 

dětí se nám do ZUŠ nevejde a vezmeme je do Spolku. 
o Umělecká akademie pro seniory 

 Zkuste, prosím, pomoci s propagací Akademie umění pro seniory. 
 19. 9. v 17.30 bude slavnostní imatrikulace studentů 

 Chce to nějaký program 

 Povedou to letos Silva a Karel, takže to bude chtít divadlo a bubeníky 

 Rád bych, aby to proběhlo s veškerou pompou – budeme potřebovat pedela a 
tu jeho berlu, nějakou hudbu k podkreslení slavnostní přísahy. 

 
- Žákovské knížky jsme neobjednávali, máme elektronické.  

o Pokud ale bude některé děcko plakat do polštáře, že nemá kam zapisovat jedničky, klidně 
mu založte nějaký deníček a jedničky mu pište tam. Můžete k tomu použít i staré žákovské 
knížky, pokud ještě nějaké máme. Nikdo vás k tomu ale nenutí. 

 
- 4. 9. v 15 hodin je slavnostní zahájení v Rýmařově. Přijdou všichni.  

 
- Celoškolní projekt společný s muzeem je asi „Květiny a kytice“ – podrobnosti zjistí Kamila Pánková. 

 
- bulletin 

o nachystá ho Martina Kohoutková 
 ten loňský je moc pěkný, ale dá spoustu práce ho po vytištění připravit. 

o každé nové děcko ho musí dostat, staré děti dostanou jenom informace o školném. 
 

- Někdy v průběhu října budeme mít školení první pomoci – MUDr. Ondřej Strnadel 
o Jednak nám to nařizuje zákon, ale hlavně je to moc užitečné. 

 
- Novinka na našem webu – Obsazenost koncertního sálu 



3 

 
o Už nebudeme potřebovat kalendář v kanceláři, abychom si zajistili přístup do koncertního 

sálu. Tak, jak jsme to měli doposud zařízené, sice fungovalo, ale bylo to nepraktické 
především pro ty, kteří nevyučují na hlavní budově. 

o VŠICHNI SI ZMĚŇTE HESLO PRO PŘÍSTUP NA NAŠE STRÁNKY!!!! Ten, kdo si nezměnil heslo, 
vystavuje naše stránky vážnému bezpečnostnímu riziku. 

o Během porady byl vysvětlen postup, jakým způsobem si rezervovat koncertní sál. 
o Celý postup je navíc na našich stránkách. 

 Postup je dostupný v sekci „Pro učitele“ po kliknutí na interaktivní ikonu „Jak používat 
rezervaci koncertního sálu“. 

 Případně můžete následovat tento odkaz. 
o Dvě pevné zásady 

 Nechoďte do kanceláře školy, aby vám sál zarezervovala Maruška Vašičková. Ona má 

jinou práci a celé jsme to připravili právě proto, abychom jí této práce zbavili. Kdo se 

nenaučí s kalendářem pracovat, má smůlu, do sálu se jednoduše nedostane. 

 Vkládejte události nejpozději týden dopředu. Události vložené méně než týden 

dopředu budou nemilosrdně smazány. 

 
- Během porady byla představena studie na možnou rekonstrukci nyní prázdné budovy na Bartákově 

ulici 21. Každý měl možnost se ke studii vyjádřit a případně vlastními připomínkami studii upravit a 
rozšířit. 

o Výsledná studie bude použitá při jednání s vedením města Rýmařov a při případné žádosti o 
dotaci. 

 
- pařba na zahájení roku? 

o úterý 12. 9. od 18 hodin na Vyhlídce v Nové Vsi 
 

- příští porada bude … 
o ve středu 18. 10. 2017 v 10 hodin 

http://zusrymarov.cz/download/2017_08_13_Jak_pouzivat_rezervaci_salu/2017_08_13_Jak_pouzivat_rezervaci_salu.pdf

